

Bestyrelsesmøde Lambda

Sted: Lambda, Mødelokalet, Brogade 3, 5000 Odense C

Tid: 14-04-2022 kl. 19.00 - 21.30

Til stede: ENJ, MK, JL, MSN, SA **Afbud:** BD, SBP **Udeblevet:** NA

- Mødeleder: MK
- Referent: ENJ

SA måtte forlade mødet kl. 19.30. Bestyrelsen var herefter ikke beslutningsdygtig. Det er for de enkelte punkter anført hvorvidt det er gennemgået mens SA var tilstede, og bestyrelsen derfor var beslutningsdygtig.

Det blev besluttet at fortsætte mødet uden SA's tilstedeværelse, da de resterende punkter havde en karakter af orienteringer og lignende, hvor der ikke skulle træffes beslutninger.

- **Runden rundt**

Tages ikke til referat.

- **Opgaver siden sidst - 5 minutter**

Ingen opgaver siden sidst

- **Meddelelser til referat - 10 minutter - SA var ikke tilstedeværende.**

- MK kunne godt bruge en anden til at afvikle festen i maj, da han samtidig har et stort arbejde med at afvikle pride. MK skal nok stå for forarbejdet med fx at skaffe frivillige. MK vil spørge Jesper Salin og Julie om de vil afvikle festen.
- Der er blevet afholdt endnu et møde omkring interesse for en familiegruppe. Der kom desværre heller ingen denne gang. Aftalen er derfor at ideen skrinlægges for nu, men kan genoptages senere. MK vil drøfte med Odense Pride om at lave et familie-område til priden.

- **Regnskab og økonomi**

- Økonomisk update (v. ENJ) - 15 minutter - SA var ikke tilstedeværende

- Lån til Odense Pride

Der er udarbejdet og underskrevet låneaftale med Odense Pride, jf. beslutningen fra sidste møde. Pengene er overført til priden.

- UnicHorny-festen

Til UnicHorny festen i marts var der en samlet omsætning i barer og entre på DKK 50.725, og en kassedifference på 140,02. Dette er rigtig pænt, og blandt de bedste fester. Der har samtidig været lidt udgifter til pynt, men det forventes fortsat at der vil være et pænt overskud på festen.

- Baromsætning

Aktiviteten i baren i januar var lidt sløv, og der blev kun omsat for ca. 17.000 kr. I februar og marts har der været god aktivitet og omsætningen i begge måneder er på ca. 35.000 kr. Der ses en tendens til, at en del torsdage er lidt sløve omsætningsmæssigt,

hvorimod at fredage og lørdage som udgangspunkt begge omsætter ganske fornuftigt.

Der er fortsat en del kassedifferencer, og indimellem nogle stykker som er forholdsvist høje.

○ Forslag til indkøb (v. MK) - 25 minutter

■ Indkøb af telt til Odense Pride - SA var tilstedeværende

Det foreslås at indkøbe et 3 x 6 m pop-up telt inden Odense Pride. Det vil kunne bruges til alt muligt fremover og koster ca 9000 kr.

Det besluttes at MK kan anskaffe et pop-up telt til et beløb op til 9000 kr.

■ Opgradering af overvågning - SA var tilstedeværende

Forslag omkring opgradering af overvågning på kort og langt sigt. Der er lidt forskellige muligheder og der er søgt penge til det hos Trygfonden, men vi skal have en snak om det i forhold til om vi skal handle hurtigt på noget af det.

MK kunne særligt godt tænke sig en ny harddisk samt et kamera ud til gaden. Det er forventningen at dette vil beløbe sig til ca. 8000 kr. I ansøgningen til Trygfonden er der også ansøgt til udendørs kameraer og harddiske. Det er dog ikke forventningen at dette vil give anledning til tvivl.

Det er bestyrelsens vurdering at anskaffelsen vil give god værdi i forhold til at kunne følge med hvad der sker, og særligt kunne spotte eventuel hærværk.

Bestyrelsen godkender at MK kan foretage anskaffelser af harddisk og udendørs kamera.

Der er et ønske om at der kan anskaffes en skærm til baren, så de frivillige kan se videoovervågning fra loungen. En sådan løsning koster ca. 2000 kr. Det besluttes at dette kan anskaffes.

MK vil kigge på løsninger, og kommer med et oplæg til beslutning til bestyrelsen.

● **Indsats omkring personer under 18 i baren (v. MK)** - 10 minutter - SA var ikke tilstedeværende

Vi har en situation PT, hvor en del meget unge mennesker frekventerer Lambda i vores almindelige baråbningstider. Det skal vi have særlig opmærksomhed på i bargruppen fremover.

MK orienterer nærmere om situationen med unge mennesker som frekventerer Lambda. Bestyrelsen drøftede situationen og eventuelle tiltag som kan afprøves.

● **Tinderbox orientering (v. MK)** - 10 minutter - SA var ikke tilstedeværende

Orientering fra MK omkring status på Tinderbox. Ifht. frivilligtilmelding skulle denne have været færdig i marts måned, men der afventes fortsat tilbagemelding fra Tinderbox.

Der afventes at Tinderbox får gang i deres frivilligsystem. Der modtages en del

spørgsmål fra folk omkring hvorvidt de faktisk er tilmeldte. På skrivende stund er holdene fyldte, så det ser rigtig godt ud.

Der er sendt kontrakt ind til Tinderbox. Betalingen er 20.000 kr.

Som holdere i den store bar har ENJ, MK og NA meldt sig. I frivilligbaren overvejes MSN, JL (hvis han kan), Julie Christensen og Jesper Salin. Alternativt er der andre som har tilmeldt sig, som potentielt også vil kunne.

PAUSE - 15 minutter

- **Renovering af kontorlokaler (v. ENJ) - 15 minutter - SA var tilstedeværende**
Der er i budgettet for 2022 afsat penge til at få renoveret foreningens kontorlokaler. ENJ og MK har tidligere drøftet, at man måske skulle gøre dette i sommerferien, hvor der generelt er lavere aktivitet i lokalerne, og samtidig få anvendt denne del af midlerne inden efteråret.
Der ønskes en drøftelse af om denne renovering skal foretages i sommerferien, eller hvornår den i så fald skal håndteres.
Om muligt vil det være fornuftigt at indtænke strategiens mål omkring en gennemgang af lokaleindretningen og håndtere denne samtidig med.
Det foreslås at der nedsættes en arbejdsgruppe som skal arbejde videre med den praktiske planlægning og gennemførelse af renoveringen.
Bestyrelsen bakker op om at foretage renoveringen i sommerferien. Der nedsættes et udvalg af MK, ENJ og SA som inden næste møde laver et udkast til plan omkring renovering af kontorlokalerne.
Udvalget har inden da lagt en plan for hvordan og hvad der skal renoveres. Samtidig er der inden da taget kontakt til Barfoed Group om hvorvidt der er en renoveringspulje tilknyttet lejligheden som kan/skal anvendes. Udvalget overvejer også en ny indretning af lokalerne, herunder et forslag om at der byttes rundt på kontoret og mødelokalet.
- **Gennemgang af udkast til forretningsorden - 30 minutter - SA var ikke tilstedeværende**
På baggrund af drøftelserne på det konstituerende møde har ENJ udarbejdet udkast til forretningsorden. ENJ vil her gennemgå udkastet, med henblik på at dette kan godkendes af de tilstedeværende.
Udkastet kan ses her: [Forretningsorden 2022-23](#)
Bestyrelsen gennemgik udkastet, og lavede enkelte ændringer. De resterende medlemmer af bestyrelsen må selvstændig gennemgå forretningsordenen med henblik på godkendelse.
- **Eventuelt - SA var ikke tilstedeværende**
 - Det aftales at hytteturen bliver d. 3-4. september. MK prøver at finde en hytte.

Opgaver fra sidst:

- MK/NA: Nyt banner

- JL/NA: Laver et jobopslag til festansvarlig

Nye opgaver:

- MK/NA: Nyt banner